
 ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA  
 CELEBRADA PEL PLE DE L'AJUNTAMENT 
 EL DIA 26 DE GENER DE 2006 
   
     Membres assistents: 
      
     Sra.  Maria Dolores Matas Cendra 
     Sr. Jaime Capel Rotger 
     Sra. Lourdes Noguera Bosch 
     Sr. Sebastian Coll Jaume 
     Sr. Jorge Carrió Frau    
     Sr.  Gabriel Coll Barceló 
     Sr. Bartomeu Garau Moranta 

Sr. Miquel Bernat Bosch 
                                                        Sr. Jaume Pou Reynés 
     Sr. Antoni Vidal Matas 
 
 
 A la Vila d'Esporles, Comunitat Autònoma de les Illes Balears, essent les 
vint hores i trenta minuts del dia vint-i-sis de gener de dos mil sis, es reuneix a la 
Sala d'Actes de la Casa de la Vila, en primera convocatòria, el Ple de la 
Corporació sota la Presidència del Sr. Batle, Miquel Ensenyat Riutort i amb 
l'assistència dels Senyors Regidors que es relacionen a l'encapçalament, a 
l'objecte de celebrar sessió ordinària i en ella tractar els assumptes inclosos a 
l'ordre del dia, el qual fou degudament notificat. Assisteix com a Secretària la de 
la Corporació, Sra. Maria Dolores Sureda Trujillo. 
 

 
ACTES ANTERIORS.- El Sr. President pregunta si qualque membre de la 

Corporació ha de fer qualque observació a les actes de la sessió ordinària de dia 
27 d’octubre de 2005, la de dia 24 de novembre de 2005, la de dia 22 de 
desembre de 2005 i de dia 29 de desembre de 2005. 

 
No es presenta cap observació, per la qual cosa l’acte es considera 

aprovada. 
 

 
 
 CORRESPONDÈNCIA I DISPOSICIONS OFICIALS.- A l'apartat de 
correspondència, es dóna compte del següent: 
 
 

- Consell de Mallorca, registre d’entrada núm. 3180 de dia 14.11.05, 
convocatòria subvenció per direcció i control de fuites aigua. 



- Govern de les Illes Balears. Immigració i Cooperació, registre d’entrada 
núm. 3256 de dia 18.11.05, concessió subvenció projectes Esporles 
Obert. 

- Govern de les Illes Balears, registre d’entrada núm. 3256 de dia 
18.11.05 jornada contra violència cap a les dones. 

- IES Esporles, registre d’entrada núm. 3267 de dia 21.11.05 informe IES 
Esporles. 

- Consell de Mallorca, registre d’entrada núm. 3272 de dia 22.11.05, 
esmena deficiències certificació segona remodelació cementeri 
municipal. 

- Govern de les Illes Balears, registre d’entrada núm. 3281 de dia 
23.11.05, concessió subvenció manteniment centre dia. 

- Conselleria d’Interior, registre d’entrada núm. 3308 de dia 24.11.05 
convocatòria subvenció adaptació vehicles policia local. 

- Conselleria d’Interior registre d’entrada núm. 3362 de dia 28.11.05, 
subvenció adaptació vehicles policia local. 

- Conselleria d’Interior registre d’entrada núm. 3428 de dia 30.11.05, acte 
lliurament motos adaptades policia local 

- Govern de les Illes Balears, registre d’entrada núm. 3443 de dia 
01.12.05 pagament subvenció equipaments instal·lacions juvenils. 

- Consell de Mallorca, registre d’entrada núm. 3444 de dia 01.12.05 inici 
serveis obligatori per gestió residus construcció i demolició. 

- Ministeri d’Economia i Hisenda, registre d’entrada núm. 3452 de dia 
02.12.05 embargament crèdits servicios y montajes Malloca, S.L. 

- Conselleria d’Interior, registre d’entrada núm. 3466 de dia 05.12.05 
avantprojecte Llei règim jurídic llicències activitat espectacles. 

- Conselleria d’Interior, registre d’entrada núm. 3469 de dia 05.12.05 
informació per sol·licitar pla emergència sísmica. 

- Conselleria d’Interior, registre d’entrada núm. 3493 de dia 12.12.05 
venciment polissa assegurança cotxes policia local. 

- Consell de Mallorca, registre d’entrada núm. 3499 de dia 12.12.05 
prorroga per justificació subvenció restauració quadre crist crucificat. 

- Col·legi públic Gabriel Comas i Ribas, registre d’entrada núm. 3509 de 
dia 13.12.05, convocatòria reunió extraordinària consell escolar. 

- Consell de Mallorca, registre d’entrada núm. 3517 de dia 13.12.05  nou 
sistema nomenclatura carreteres Mallorca. 

- Associació Familiar Alzheimer de Mallorca, registre d’entrada núm. 
3529 de dia 14.12.05 projecte col·laboració millora malalts alzheimer. 

- Consell de Mallorca, registre d’entrada núm. 3533 de dia 14.12.05 
atorgament subvenció fulletons i jornades esportives. 

- Ministeri d’Economia i Hisenda, registre d’entrada núm. 3544 de dia 
15.12.05 entrega a compte participació tributs novembre. 

- Antonio Bordoy Font, registre d’entrada núm. 3549 de dia 16.12.05 
sol·licitud retxa groga. 

- Consell de Mallorca, registre d’entrada núm. 3553 de dia 16.12.05 
informe local per futura biblioteca 

- Consell de Mallorca, registre d’entrada núm. 3554 de dia 16.12.05 
senyals indicadors ruta pedra en sec. 

- Conselleria d’Educació i Cultura, registre d’entrada núm. 3578 de dia 
21.12.05 conveni programa intervenció socioeducativa IES 



- Tribunal Superior de Justícia Illes Balears, registre d’entrada núm. 3581 
de dia 21.12.05 acord sala govern nomenament Jutge de Pau 
Substitut. 

- Conselleria d’Interior registre d’entrada núm. 3582 de dia 21.12.05 
atorgament subvenció adaptació vehicles policia local. 

- Direcció General de Recursos Hídrics, registre d’entrada núm. 3584 de 
dia 21.12.05, modificació quantia indemnització obres millora EDAR. 

- Conselleria de Medi Ambient, registre d’entrada núm. 3603 de dia 
22.12.05 convocatòria reunió elaboració avantprojecte impacte 
ambiental. 

- Conselleria Economia i Hisenda, registre d’entrada núm. 3610 de dia 
23.12.05 acords baixa liquidacions IBI. 

- Institut Nacional Estadística, registre d’entrada núm. 3615 de dia 
23.12.05 coneixement dades padró en termini de cinc anys. 

- Associació empresarial de restauració de Mallorca, registre d’entrada 
núm. 3623 de dia 27.12.05 col·laboració per reformes locals per Llei 
antitabac 

- Ibsalut-Atenció Primària, registre d’entrada núm. 3626 de dia 27.12.05 
inclusió gerència atenció primària a IB-Salut. 

- Conselleria d’Interior registre d’entrada núm. 14 de dia 03.01.06 
informació pla bàsic emergència municipal i pla sobre riscs específics. 

- Consell de Mallorca, registre d’entrada núm. 24 de dia 04.01.06 
ordenança ús i conservació camins rurals Consell de Mallorca. 

- Consell de Mallorca, registre d’entrada núm. 25 de dia 04.01.06 inici 
serveis públic de gestió de residus construcció i demolició. 

- Conselleria Comerç, Indústria i Energia, registre d’entrada núm. 112 de 
dia 16.01.06 subvenció increment eficiència energètica i reducció 
contaminiació lumínica. 

 
 

 DECRET DE BATLIA.- La Secretària dóna compte dels decrets de Batlia 
haguts des de l'últim Ple, els quals són el següents: des del núm. 519/05 fins al 
576/05 i del núm. 1/06 fins al 30/06 
  El voltant dels Decrets de Batlia el Sr. Jaume Pou demanar de tenir-hi més cura, 
ja que digue hi havia una barreja de decrets les dates no son correctes, hi ha 
decrets que pel seu número li correspondria una data posterior. En definitiva 
afirmar que aquest tema no estava controlat. 
  El Sr. Batle demanar a la secretaria que prengués nota. 
 

CONVENI DONANTS DE SANG.- El senyor Sebastian Coll Jaume dóna 
lectura a la següent proposta: 

 
PROPOSTA 

 
Vista la necessitat que té l’Ajuntament d’Esporles de signar un conveni amb la 
Germandat de Donants de Sang pel present venc a proposar al ple el següent 
acord: 
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CONVENI DE COL·LABORACIÓ ENTRE L’AJUNTAMENT D’ESPORLES I LA 
GERMANDAT DE DONANTS DE SANG DE MALLORCA 

 
 

 
Palma de Mallorca, a       de                    de 2006. 

 
 
 REUNITS  
 
D’una part, el  Batle de l’Ajuntament  d’Esporles, Sr. Miquel Ensenyat i Riutort, en 
nom i representació d’aquesta entitat, amb domicili social a la Plaça Espanya 
nñum. 1  i C.I.F. nº P 0702000 A 
 
I de l’altra el President de la Germandat de Donants de Sang de Mallorca, el 
senyor Llorenç Vallori i Sastre,  en nom i representació d’aquesta entitat, amb 
domicili social en el c/Àngel Guimerà, 9 4ª i C.I.F. G-07.628.845 
 
 

MANIFESTEN 
 
Atesos el desenvolupament de la medicina i cirurgia i el cada vegada major 
nombre d’accidents, les necessitats de sang augmenten constantment i la seva 
utilització és de vital importància per a la salut dels ciutadans que en necessiten. 
 
Constitueix un objectiu prioritari, del més alt interès social, que els ajuntaments de 
tota l’illa de Mallorca, col·laborin promocionant i recolzant  la donació voluntària i 
altruista de sang entre tots els seus ciutadans, en la resolució d’aquesta 
problemàtica. 
 
I que per a dur a terme d’una forma adequada la labor citada anteriorment es 
requereix un pressupost econòmic elevat i una col·laboració constant en la 
realització de diferents campanyes de promoció. 
 
En virtut de l’anterior exposició, acorden de subscriure el present conveni de 
col·laboració, segons les següents 
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CLÀUSULES 

 
Primera. L’Ajuntament d’Esporles finançarà la realització d’una pancarta de 4 m x 
1 m i una banderola de 2 m x 0,80 m, per a la promoció de la donació de sang, i 
informació a la població del dia de la donació. En aquestes pancartes i 
banderoles s’inclourà el logotip de l’Ajuntament d’Esporles. 
 
Segona.  L’Ajuntament d’Esporles col·laborarà en el repartiment de cartells i 
follets per tota la població d’Esporles, enunciant la donació de sang o qualsevol 
altre projecte de promoció de la donació, en coordinació amb els col·laboradors i 
voluntaris de la Germandat. 
 
Tercera. L’Ajuntament d’Esporles recolzarà i cedirà espais en els mitjans de 
comunicació d’Esporles promocionant la donació de sang. 
 
Quarta. De comú acord entre ambdues institucions, s’estudiaran futurs projectes 
que es puguin realitzar en el terme municipal d’Esporles per a la promoció de la 
donació de sang. 
 
Cinquena. Qualsevol altra actuació o activitat no recollida expressament en el 
present conveni serà analitzada conjuntament per l’Ajuntament d’Esporles i la 
Germandat de Donants de Sang de Mallorca, de forma prèvia a la possible 
posada en marxa. 
  
Sisena. Aquest conveni de col·laboració s’estableix amb caràcter indefinit, i no 
pressuposa vinculació legal entre les parts firmants, de manera que pot ser 
modificat, ampliat o anul·lat a instància de qualsevol de les parts, prèvia 
comunicació amb un temps no inferior a dos mesos. 
 
Com a prova de conformitat, ambdues parts signen el present conveni en dos 
exemplars i amb un sol efecte al lloc i en la data esmentats a l’encapçalament. 
 
 
 
Per l’Ajuntament d’Esporles  Per la Germandat de Donants  
      de Sang de Mallorca 
 
 
 
 
 
Sr. Miquel Ensenyat i Riutort  Sr. Llorenç Vallori i Sastre



Batle d’Esporles    President 
 
 
 

 És sotmet a votació la proposta i és aprovada per unanimitat. 
 
 
 
 CONVENI ASSOCIACIÓ DE FAMILIARS I MALALTS D’ALZHEIMER.- El 
senyor Sebastian Coll Jaume dóna lectura a la següent proposta: 
 
 

P R O P O S T A 
 

 
Vista la necessitat que té l’Ajuntament d’Esporles de signar un conveni amb la 
Associació de Familiars de Malalts d’Alzheimer de Mallorca pel present venc a 
proposar el ple el següent acord: 
 
- Aprovar el següent conveni: 
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CONVENI DE COL·LABORACIÓ ENTRE L’AJUNTAMENT D’ESPORLES I 
ASSOCIACIO FAMILIARS MALALTS D’ALZAHEIMER DE MALLORCA 

 
 

 
Palma de Mallorca, a       de                    de 2006. 

 
 
 REUNITS  
 
D’una part, el  Batle de l’Ajuntament  d’Esporles, Sr. Miquel Ensenyat i Riutort, en 
nom i representació d’aquesta entitat, amb domicili social 
.............................................  i C.I.F. nº ................................ 
 
I de l’altra el President de la l’Associació de familiars de malalts d’alzheimer de 
Mallorca, el senyor Guillermo Ramon Garcias, D.N.I. 41.384.388-M  en nom i 
representació d’aquesta entitat, amb domicili social en el c/ Viñaza nº 14 , Palma 
de Mallorca i C.I.F. G-07.676059 
 



 
MANIFESTEN 

 
       Atès que cada vegada hi ha més malalts amb diagnòstic d’Alzheimer i que la  
malaltia provoca molts canvis significatius tan a la vida dels malalts com a la dels 
famílies, ja que afecta tant a les relacions que s’estableixen entre els seus 
membres, com a les seves relacions socials. La qual cosa ocasiona una més que 
justificada intervenció amb la finalitat de donar suport a la salut dels ciutadans que 
ens necessiten, tant pel malalt com pels seu cuidadors. 
 
Constitueix un objectiu prioritari, del més alt interès social, que els ajuntaments,  
col·laborin promocionant i recolzant tant moralment com econòmicament a 
aquests col·lectius per donar una la solució a la problemàtica. 
 
   I que per a dur a terme d’una forma adequada la labor citada anteriorment es 
requereix un pressupost econòmic elevat i una col·laboració constant en la 
realització de diferents campanyes. 
 
En virtut de l’anterior exposició, acorden de subscriure el present conveni de 
col·laboració, segons les següents 
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CLÀUSULES 

 
Primera. L’objecte d’aquest conveni serà portar a terme un projecte per a millorar 
la qualitat de vida dels malalts d’Alzheimer d’Esporles. Aquest objectiu es portarà 
a terme mitjançant la col·laboració de l’Ajuntament i l’Associació AFAM. 
 
Segona.  L’associació AFAM  desplaçarà a Esporles dos cops al mes una 
psicòloga de AFAM, per realitzar sessions de dues hores de grups d’ajuda Mútua 
amb els cuidadors dels malalts d’Alzheimer i altres demències interessats amb les 
esmentades teràpies  
 
Tercera. L’Ajuntament d’Esporles col·laborarà amb la financiació del projecte amb 
la quantitat de (1.200) mil dos-cents euros. 
   Recolzarà a l’Associació AFAM cedint els  espais, materials d’oficina i els 
mitjans necessaris per la realització del projecte. 
 
Quarta.  Col·laboració amb els serveis socials municipals. La coordinació amb els 
serveis socials municipals es fera mitjançant la informació mútua damunt els 
serveis que puguin beneficiar els usuaris.   



 
Cinquena. De comú acord entre ambdues institucions, s’estudiaran futurs 
projectes que es puguin realitzar en el terme municipal d’Esporles. 
 Qualsevol altra actuació o activitat, referida a l’Alzheimer, no recollida 
expressament en el present conveni serà analitzada conjuntament per 
l’Ajuntament d’Esporles i AFAM, de forma prèvia a la possible posada en marxa. 
  
Sisena. Aquest conveni de col·laboració s’estableix pel termini de d’un any 
prorrogable, i no pressuposa vinculació legal entre les parts firmants, de manera 
que pot ser modificat, ampliat o anul·lat a instància de qualsevol de les parts, 
prèvia comunicació amb un temps no inferior a dos mesos. 
 
Com a prova de conformitat, ambdues parts signen el present conveni en dos 
exemplars i amb un sol efecte al lloc i en la data esmentats a l’encapçalament. 
 
 
 
Per l’Ajuntament d’Esporles  Per l’Associació de malalts d’Alzheimer 
                                                               de Mallorca                                        
    
 
 
 
 
Sr. Miquel Ensenyat i Riutort  Sr. Guillermo Ramon Garcias 
Batle d’Esporles    President 
 
 
 És sotmet a votació la proposta i és aprovada per unanimitat. 
 
 
 BAIXES I DEVOLUCIONS.- El senyor Antoni Vidal dóna lectura les 
següents propostes: 
 
 

PROPOSTA DEVOLUCIÓ IMPORT REBUTS 
 
 
Examinada la documentació que acompanya als rebuts que es detallen a 
continuació, es proposa la devolució del imports assenyalats. 
 
 
Referència   Contribuent      Padró/impost     Import  Motiu devolució  
----------       ---------------  ---------------  ------  ------------------------- 
 



020/05/00011Gomez Perez Jose A. IVTM 265,92 Embargament indegut                           
Transf. 1997  
2580/03     Rigo Solivellas P.    IVTM              28,11  Baixa 27-03-03 
1209/04     Garcia Ferrà A.       IVTM              80,91  Baixa 13-02-04 
 
 
 
 
 És sotmet a votació i és aprovat per unanimitat. 
 
 
 

PROPOSTA BAIXA DE REBUTS 
 
 
Examinada la documentació que acompanya als rebuts que es detallen a continuació, es 
proposa la baixa dels esmentats rebuts. 
 
Rebut                   Contribuent                        Padró                Import             
Motiu baixa   
 
0471000685         Krones Nina                 Escola Música           19             Informe 
Tomeu Aulí 
 
 És sotmet a votació i és aprovat per unanimitat. 
 
 
 

PROPOSTA BAIXA DE REBUTS 
 
Examinada la documentació que s’adjunta, rebuda dels Serveis de 

Recaptació de Tributs de la Conselleria d’Hisenda i Pressuposts del Govern de 
les Illes Balears, es proposa la baixa dels esmentats rebuts: 

 
 
Cobrança Període de liquidació   Import 
 
Executiva 01/07/05 al 30/09/05   413,25 euros 
 
    Total   413,25 euros 
 
 
 
 És sotmet a votació i és aprovat per unanimitat 
 
 



MOCIÓ PP. Nom IES Esporles.- El senyor Miquel Bernat Bosch dóna 
lectura a la següent proposta: 

 
 

MOCIO NOM INSTITUT SECUNDÀRIA D’ESPORLES 
 
 
Que presenta al Ple de l’Ajuntament d’Esporles, el grup municipal del Partit 

Popular. 
 
 

EXPOSICIÓ DE MOTIUS 
 
Vist la recent inauguració i posada en marxa del nou institut de secundària, 

durant aquest curs escolar 2005-06. 
Vista la relació que amb el municipi d’Esporles ha tingut D. Josep Font i 

Trias, estiuejant duran el llarg de la seva vida a la nostra vila, i ajudant dins l’àmbit 
de l’ensenyament i dins altres els esporlerins. 

 
Vist el seu currículum dins el món educatiu, Catedràtic de filosofica, 

Llicenciat en filosofia i en dret per la Universitat de Barcelona (1932), i diplomat en 
psicologia per la de Madrid (1934). Fou professor (1935-83) i director (1955-59) 
de l’Institut Ramon Llull, de Palma. Fou cap d’estudis i professor (1952-58) dels 
cursos de dret i de filosofia que organitzava la Universitat de Barcelona a l’Estudi 
General Lul·lià, de Palma. Vocal del seu consell rector, proposà la creació de la 
càtedra Ramon Llull (1959). Ha col·laborat en diverses publicacions 
especialitzades amb articles referits especialment al lul·lisme. Va esser 
vicepresident i delegat a Balears de la Fundació Dragan (1968), magister de la 
Matoricensis Schola Lullistica, soci d’honor de la Societat Arqueologica Lul·liana i 
vicerector (1983-91) i rector de l’Estudi General Lul·lia (1991). 

 
Per tot lo exposat, el grup municipal del Partit Popular a l’Ajuntament 

d’Esporles proposem al Ple que adopti els següents 
 

ACORDS 
 
 
Sol·licitar a la Conselleria d’Educació i Cultura del Govern de les Illes 

Balears que proposi als òrgans pertinents, assignar el nom de D.Josep Font i 
Trias a l’institut d’educació secundària d’Esporles 

 
El senyor Miquel Bernat Bosch demana afegir la següent esmena a la 

proposta “Que el representant del nostre ajuntament al futur consell escolar de 
l’institut promogui l’adopti del nom IES “Josep Font i Tries” 

 
La senyora Lourdes Noguera diu que està d’acord amb la moció però que 

creu que hauria de ser una proposta conjunta de tots els grups. També s’hauria 
de col·locar a l’institut un panell informatiu de la figura de Josep Font i Tries. 

 
 



És sotmet a votació la proposta amb les dues esmenes presentades i és 
aprovada per unanimitat.  

 
 

MOCIO INVOCE UM. COBERTURA LÍNIA TELEFÒNICA URBANITZACIONS 
JARDIN DE FLORES, SES ROTGETES I S’ESGLEITA.- El senyor Gabriel Coll 
Barceló presenta la següent moció invoce: 
 
 

MOCIO INVOCE UM. COBERTURA LÍNIA TELEFÒNICA URBANITZACIONS 
JARDIN DE FLORES, SES ROTGETES I S’ESGLEITA 

 
 

ANTECEDENTS 
 
S’ha pogut comprovar que fa temps tot seguit d’una pluja copiosa, a les 

zones abans esmentades queden sense cobertura de la línia telefònica durant un 
temps, la qual cosa es molt molesta pels ciutadans que es troben en aquesta 
situació per això proposo el següent acord: 

 
Aprovar sol·licitar a la companyia telefònica que revisi les instal·lacions i 

solucioni el problema de falta de cobertura després de les pluges. 
 
És sotmet a votació la proposta i és aprovada per unanimitat. 
 
 
PRECS I PREGUNTES.- 
 
El Sr. Antoni Vidal contestar les següents preguntes formulades pel grup 

de l’oposició el plenari anterior i digue: 
- Respecta del pagament del SERPREISAL digue que ja estava pagat. Que el 

CIM ja havia fet el pagament del POS i ara l’Ajuntament estava fent el 
oportuns pagaments. 

-  Respecta del sou del Batle, el vos explicarà ell. 
-  Pel que fa el suplement de crèdit les dades presentades eren correctes. 
            El Sr. Jordi Carrió explicar respecta de les obres de la canonada d’aigua, 
que s’hi havien hagut de fer alguns  canvis al projecte per adaptar-lo millor els 
terrenys, però que entenia que no estava recepcionat. 
            El Sr. Juame Capel demanar quina raó tècnica tenien per haver fet la 
poda dels platers, ja que entenia que les podes els arbres s’havien de fer quan 
aquests no tenien activitat. 
             Com era que quan passava la granadora per la vora del torrent tirava tota 
la brutor dintre del torrent, fulles i borses de  plàstic, en definitiva el que trobava al 
seu abast. 
            El Sr. Carrió digue pel que feia els arbres, que els tècnics de manteniment 
de l’Ajuntament així ho havien entès, com en altres anys, però assegurar que 
l’any que ve no seria així. 
            Pel que feia  a la neteja ,es seguia fent el que s’havia fet fins ara, però que 
estaria el cas. 
           El Sr. Capel digue que no tenia constància de que es netegés així fins ara. 



           Així mateix es demanar per la llista d’adopcions d’animals que havia 
d’entregar el Batle. 
           El Batle li respongué que estava penjada a la pagina Wep de l’Ajuntament. 
            Pel que feia el seu sou digué la retribució eren 1.987,08 euros bruts, 11,58 
euros de seguretat social i 17% IRPF, net 1.537,70 euros, que la partida estava 
contemplada els pressuposts a la partida de les despeses dels càrrecs electes, 
que a la plantilla del pressupost i constava el personal eventual i que en el seu 
cas no hi havia contracte, per que així ho entenia la llei, que  no era un contracte 
laboral. Així mateix fer constar que a la plantilla dels pressuposts de 2005 hi 
estaven contemplades distintes places  per assessors figura aquesta intermèdia 
com tècnics de suport a la feina dels regidors entre d’altres i estaven Maria Portes 
suport cultural i participació ciutadana, Miguel Amengual i Francesc Ferres 
Serveis Socials, Catalina Oliver Escoleta, Pere Trias Hisenda i pressuposts. La 
seva contracta es de 60 euros cada mes per una hora setmanal, val a dir que no 
han cobrat, que lo li costa res a l’Ajuntament. 
       La Sra. Dolores Matas demana la llista d’expositors. 
       El Sr. Batle digue a la Secretaria que lliuri al PP la documentació de la fira 
Dolça, el temps que explica la Memòria. 
       El Sr. Miguel Bernat demanar si s’havien pres mesures amb els cotxes 
aparcats davant les pasteres. 
       El Batle digue que la policia local fa voltes durant el dia i sanciona el cotxes 
mal aparcats. 
       El Sr. Gabriel Coll demanar si s’havia fet alguna cosa  del tema del Verger 
nuclis rurals. 
       Així mateix demanar si ja s’havia  alguna Associació del Poble, que ja hagues 
cobrat per l’organització de festes i si havien cobrat el mateix, ja que no era el 
mateix 3.000 euros més equip de só, que només els 3.000. 
        El Sr. Batomeu Garau digue que s’estava estudiant el tema, però que no hi 
havia un informe definitiu.   
        La regidora de cultura digue que s’anirien pagant ja els pròxims i que 
l’Ajuntament havia assumit algunes quantitats apart. 
        El Sr. Coll digue que si era així que no tots havien rebut el mateix. 
        El Sr. Jaume Capel demanar que entenia que la recollida selectiva havia de 
començar dia  1 i havia començat dia 18, per què i com anava el funcionament. 
        El Sr. Jordi Carrió digue que el motiu era per que FCCSA no va disposa dels 
contenidors  a temps i que per fer una avaluació encara era prest. 
        El Sr. Jaume Pou digue que si no s’havia pagat ara el SERPREISAL el dia 
30 de novembre no estava pagat. 
        Així mateix digue que si no estava recepcionada l’obra de la canonada 
d’aigua, que feia Melchor Mascaro com era que feia prop de tres mesos que 
s’emprava sense recepcionar. 
         També demanar per l’operació de Tresoreria subscrita amb la Banca March 
que era de euribor més 0,10, però que volia saber si aquest euribor era trimestral 
o anual etc. ja que hi podia haver molta diferencia i podia ser que no s’hagues 
agafat la més barata i que quan passava de cert percentatge dels crèdits vius no 
es podia fer i per tant entenia que aquesta operació era nula, que la Secretaria 
emetis informe. 
          La Secretari li respongué que salvo error que s’havien comprovat les 
quantitats les entenia correctes i que es remetia a l’informe que obrava a 



l’expedient. Que creia que el Sr. Pou es referia a les operacions a llarg termini 
que tenien un altre procediment. 
          El Sr. Pou digue que respecta de la contracte del fems  que la solidaritat de 
l’Ajuntament havia de començar pels pobles veïns, que s’havia contractat amb 
una empresa per una duració de 5 anys sense passar pel plenari de l’Ajuntament, 
que com que a la Mancomunitat no hi estava representada l’oposició, no havia 
pogut tenir coneixement del que havia passat, i no era molt agradable no poder 
saber el que passava dintre de la Mancomunitat. Que entenia que les 
competències per a contractar eren de l’Ajuntament , que encara que sempre 
s’havia contractat la Mancomunitat de la manera que s’havia fet, el que era cert 
era que no ho podia fer des de el  moment que els altres ajuntaments s’havien 
desvinculat de la contractació, ja no era una contractació mancomunada. Que 
l’augment  que havia sofert podia ser molt gravos per l’Ajuntament. 
         El Sr. Batle li respongué que havia de confondre conceptes, que no havien 
faltat a la solidaritat amb els ajuntaments d’Estellencs i Banyalbufar, si no que 
simplement aquests dos municipis havien aprovat els plecs conjuntament a la 
mancomunitat però a un moment donat no les va interessar seguir i que 
històricament ja hi havia municipis mancomunats pel fems i d’altres no, que no 
era una qüestió de solidaritat si no de conveniència. Que estava estudiant 
mancomunar una seria d’activitats i serveis, es va planteja el pacta local 
d’ocupació etc. Però respecta del fems ha quedar clar que la proposta era molt 
avantatjosa pel municipi d’Esporles però no per Banyalbufar i Estellencs, però el 
que si es veritat es que a la contractació hi participaren fins el derrer moment els 
tres municipis. 
     El Sr. Jordi Carrió digue que havien participat amb la redacció de les pliques i 
que l’oferta venia separa per pobles, així com s’havia demanat. 
     El Sr. Miguel Bernat demanar com estava el tema de la UA si ja s’havia 
aprovada. Ja que la darrere vegada que n’havien parlat hi faltava documentació. 
      Respecta del Centre de Dia del quadre elèctric s’ha posat el plet?. 
      Que s’ha fet amb el moixos del camp de futbol.?    
      El Sr. Bartomeu Garua digue que hi faltaven una seria de modificacions que 
s’havien de fer. 
      Respecta del Centre de Dia el Batle digue que s’estava treballant per amb el 
tema del plet. 
      Pel que fa el moixos, s’ha creat una associació de protecció d’animals i 
s’estudia un conveni per que es puguin fer distintes intervencions. 
      La Sra. Matas demanar quan es convocaria la comissió del conflicte juvenil 
etc. 
      El Batle respongué que l’educador de carrer havia canviat i esperava que en 
Nicolas que era el nou educador dugués un temps per poder identificar el 
col·lectiu , però d’una manera imminent es convocarà. 
      La Sra. Matas demanar quan havia començat l’educador de carrer nou. 
      El Batle respongué que l’1 de gener encara que pel desembre havia vingut 
alguns dies amb l’altre per ubicar-se. 
      El Sr. Bernat demanar com era que l’ajuntament ocupava ca Ses Monges, si 
tenien algun contracte etc. 
      El Sr. Batle li respongué que efectivament el contracte estava fet i tot estava 
preparat, però de moment s’hi havien instal·lat només de paraula, ja que la 
Superiora era a Àfrica i no havia pogut firmar encara que hi estava d’acord amb 
tot. 



      El Sr. Bernat digue que ho trobava poc serio que l’Ajuntament hagues ocupat 
un local sense tenir el contracta signat, que si entenien la responsabilitat que 
tenien de haver-ho fet d’aquesta manera i a més no informar del tema a 
l’oposició. 
      Demanar el Sr. Bernat si l’empresa repararia el camí de Canet. I el pont de 
fusta qui l’havia arreglat. 
       El Sr. Jordi Carrió digue que el camí de Canet ja estava arreglat i que la 
reparació del pont de fusta l’havia pagada l’assegurança del camió que havia 
causat el mal. 
       Així mateix demanar si ja s’havia enviat la moció dels avions. 
       A quin punt es trobava l’expedient d’adquisició d’un vehicle pel Centre de 
Dia?. 
       El Sr. Sebastià Coll li respongué es va contractar a 120 dies, ja que era un 
vehicle especial i no es de entrega immediata.       
       Respecta del Foguero de la Vilanova, preguntar que havia passat? Ja que 
tenia entès que havien tingut problemes amb una seria de vehicles i com era que 
la recent creada Protecció Civil no hi era?. 
        El Sr. Batle li respongué que l’agrupació de protecció Civil era de recent 
creació i encara no estava dotada del mínims recursos. Que l’agrupació i la  
policia local havien valorat la seva participació i donat que les condicions de 
seguretat es complien, van entendre de no assistir. 
        El Sr. Bernat demanar com estava l’expedient de recuperació de les 
propietat de s’Esgleita. 
         I si l’ajuntament sabia alguna cosa el respecta dels actes vandàlics ocurrits 
els locals propietat de l’ajuntament, que utilitza l’Associació de Jardin de Flores ?. 
         El Batle li respongué que era la primera noticia, però que intentaria informar-
se. 
         El Sr. Gabriel Coll digue que creia que la denuncia havia estat presentada 
davant la Guardia Civil.  
         El voltant de tràfic al carrer Cotoner demanar que passava en les senyals de 
prohibit aparcar?, ja que no s’entenia molt be el tema. 
Tambè recordar el Sr. Carrió, el respecta de les fulles i poda dels platers, que un 
company seu de partit li havia posat de manifest que tot el que feien els empleats 
de l’Ajuntament era responsabilitat del regidor. 
     La Sra. Dolores Matas demanar com era que no es convocava la Junta del 
Patronat. 
     La Sra. Lourdes Noguera li respongué que degut els canvis de l’executiva que 
el Sr. Tomeu hi era i en un futur no hi havia d’estar, s’havia demorat, però que 
aviat es convocaria. 
 
      Un  cop examinats els punts assenyalats a l'ordre del dia, essent les vint-i-
dues hores i quaranta minuts, el senyor batle aixeca la sessió, i per fer-hi constar 
el que s'hi ha tractat, jo la Secretària en donc fe, i amb el seu Vist i Plau estenc la 
present Acta al lloc i la data assenyalats a l'encapçalament. 
 
 Esporles, 26 de gener de 2006. 
  El batle,                 La secretària, 
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